
 

Bolderslev Lokalråd 
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 115 – Mandag den 10.02.2021 kl. 19:00 
Afholdt via TEAMS 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Deltagere: Anja Borring Andersen, Janne Rasmussen, Paul Hansen, Henning Frisk og Mette Skøtt 
Suppleanter: Asta Danielsen  
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Emne Ansvar 

1 Valg af mødeleder og referent 
 
Henning blev valgt til mødeleder. Mette blev valgt til referent 
 

 

2 Godkendelse af dagsorden 
 
Blev godkendt 
 

 

3 Godkendelse af referat møde nr. 114 
 
Blev godkendt 
 

 

4 Nyt fra formanden, næstformanden og landsbyrådet 
 
Formanden: Intet nyt. Landsbyrådet: Intet nyt 
 
Næstformand: Personen som ville holde fordrag om bæredygtighed vedr. 
varmepumper, for borgerne i Bolderslev, har vi ikke hørt mere til. Paul 
prøver at kontakte ham igen.   
 
Hjerteløber: Der har været 1 udrykning som gik godt. Der er blevet 
oprettet en lukket side/gruppe på facebook til dem som er hjerteløber.  
Vi vil gøre mere reklame for at være hjerteløber.  
 

 
 
 
 
Paul 
 

5 Hjemmeside – status  
 
Der skal lyde en stor tak og ros til Asta, for at kæmpe for vores nye 
hjemmeside. Hjemmesiden virker godt og alt er blevet lagt ind. Der er 
også kommet styr på domæner osv. 
 
Vi skal i bestyrelsen finde to personer som er være redaktør på vores 
hjemmeside. Resten af bestyrelsen skal oprettes os forfatter, så vi alle kan 
lægge nye ting ind. Vi skal derudover finde en formand til vores 
hjemmeside. Men det snakker vi videre om på vores næste møde.  
 
Asta sender en guide rundt til os alle om hjemmesiden.  
 
Henning tager en snak med Allan(AG Consult), for at få det sidste på plads.  
 

 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
Asta 
 
Henning 



 

6 Status økonomi (Regnskab 2020)  
 
Regnskabet er næsten på plads og det ser godt ud. Den 25/2 kommer der 
revision på. 
 

 
 
Anja 

 

7 Opfølgning på flyttet generalforsamling og næste step 
 
Vi har flytte vores generalforsamling til 2022. Henning laver en 
årsberetning, som vi skal kigge på sammen med regnskabet.  
 
Bagefter kommer det ud på vores hjemmeside og facebook.  
 

 
 
 
 

8 Opfølgning ”De grønne områder” 
 
Træfælingen var ikke ”forbi” os i lokalrådet inden og det synes vi ikke var 
helt okay. Vi kunne have fortalt byen om det inden så der ikke kom så 
meget på facebook.  
 
Lokalrådet har søgt om penge til plantning af nye træer  
(Et beplatningsprojekt). 
 

 
 
 
 
 
 
Henning 

9 Status område fornyelse incl.  Puljegruppe 
 
Ved hallen er de stødt på en olietank, men vi regner ikke med at det bliver 
et problem. Skolens forurening er ikke så slem som først antaget.  
 
Asta prøver at lave en ansøgning ved puljegrupppe, til nye infotavler.  
 
Lokalrådet prøver også at lave en ansøgning til nye byskilte.  
 

 
 
 
 
 
Asta 
 
Henning 

10 Status på gymnastiksal – evt funding 
 
Skolen har fået godkendelse til den nye mulitisal. Det bliver med højt til 
loft, omklædningsrum osv. 
  
Gymnastikgulv og inventar (som f.eks. knagerækker osv.), men det prøver 
vi at se på, hvordan vi kan hjælpe.  
 

 
 
 

11 Flagning ved festlige lejligheder – hvem står for det fremadrette? 
 
Før var det markedsudvalget som stod for det. 
 
Mette prøver at snakket med Arne og Bjarne, om de vil ”passe” flagene til 
vores indfartsveje. Eller i hvert faldt den som ligger tæt på dem. 
 
Vi tager dette punkt med på næste møde. 
 

 
 
 
 
Mette 
 
 
Henning 

  



 

12 Åben for tilføjelser 
 

 

13 Fastlæggelse af nyheder til facebook mv for de næste 4 uger 
 
Hjerteløber 
Interativ pulje 
Gymnastiksal / Mulitisal / Forurening 
Pasivt medlemskab 
Regnskab / Årsberetning 
 

 

14 Næste møder (2 møder frem) 
 
Næste møde - Tirsdag 16/3-2021  
Næste møde - Onsdag 21/4-2021 
(Mette booker mødelokalet, hvis corona tillader det) 
 

 

15 Evt.  
 

 

 


